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MUDr. Tomko: 

Ja by som vás poprosil, zase na juhu, problém s verejným osvetlením. S  námestníkom 

Davalom som to konzultoval, v piatok to bolo opravené, ale fungovalo to len dve hodiny.  

Takže, asi je tam tá porucha asi väčšia, takže poprosím, aby to bolo zrealizované, nielen 

Nižnianska ulica, ale aj Štefánika. Všetko je v tme.  
 

PhDr. Čižmár: 

Čo sa týka podnetu na opravu verejného osvetlenia. Tieto podnety máme od občanov 

z rôznych častí mesta, riešia sa okamžite, preverím. Požiadam technické služby, aby tento 

problém bol doriešený. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Na vedomie: TS mesta 


